
Cugat.cat / noticies 

Ciprian pregunta al ple què passarà amb les multes de la ZBE si aquesta s'anul·la

El portaveu de Ciutadans, Aldo Ciprian, ha preguntat al torn
de precs i preguntes del ple d'aquest dilluns què passarà amb
les més de 3.000 multes que s'han posat arran de la
implementació de la Zona de Baixes Emissions (ZBE) si el
TSJC l'anul·la, com ha passat a Barcelona. L'alcaldessa li ha
fet saber que encara no s'ha cobrat cap multa i que, en tot cas,
avui dia la ZBE segueix vigent a Sant Cugat.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/157960.html
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